

منتدى حوكمة الإنترنت 2021

ستستضيف بولندا في الفترة من 6 إلى 10 كانون الأول/ ديسمبر 2021 منتدى حوكمة الإنترنت التابع للأمم المتحدة (IGF 2021). سوف نلتقي في مركز المؤتمرات الدولي في كاتوفيتشي.

تجدر الإشارة إلى أن منتدى حوكمة الإنترنت 2021 التابع للأمم المتحدة لن ينتهي في 10 كانون الأول/ ديسمبر. سيعقد منتدى حوكمة الإنترنت بعد الحفل في الفترة من 10 إلى 12 كانون الأول/ ديسمبر - عطلة نهاية أسبوع مليئة بالمناقشات المبتكرة والأنشطة الشيقة للمبرمجين الشباب من جميع أنحاء العالم! نأمل أن يكون الاجتماع في بولندا، في عام 2021، فرصة لمناقشات مثيرة للاهتمام بشكل استثنائي واتخاذ قرارات جيدة. نحن ننتظركم!

[قم بزيارة بولندا](#)

[منتدى حوكمة الإنترنت للشباب](#)

[أخبار](#)

انضم إلينا في كاتوفيتشي

كاتوفيتشي مدينة مليئة بالآثار والمتاحف المثيرة للاهتمام، فضلاً عن أماكن الترفيه والتسلية الحديثة. أشياء تستحق المشاهدة في كاتوفيتشي خلال منتدى حوكمة الإنترنت 2021.

[تحقق](#)

اتحاد الإنترنت

عنوان منتدى هذا العام هو اتحاد الإنترنت - الإنترنت الذي يربط جميع مستخدميها في مجتمع واحد، يكون مسؤولاً عن شكله وعمله. أحلامنا وأفكارنا واحتياجاتنا وأعمالنا المشتركة هي التي تشكل إنترنت المستقبل! خلال أزمة كوفيد-19، أثبت الإنترنت أنه مفيد في تنظيم حياتنا إلى حد لم نكن نتوقعه قبل بضعة أشهر فقط. لقد أكد هذا تماماًكم هو جزء ثمين وقيّم من حياتنا في الواقع. نحن نعيش في عالم رقمي، ونحتاج إلى الحرية والانفتاح والأمن.

IGF2021

On December 6 - 10, 2021 Poland will host the UN Internet Governance Forum (IGF 2021). We will meet at the International Congress Center in Katowice.

It is worth remembering that the UN IGF 2021 does not end on December 10. December 10-12 the IGF After Party will take place - a weekend full of innovative discussions and interesting activities for young programmers from around the world!

We hope that the meeting in Poland, in 2021, will be an opportunity for exceptionally interesting discussions and good decisions. We are waiting for you!

[News](#) [Youth IGF](#) [Visit Poland](#)

Join us in Katowice

Katowice is a city filled with interesting monuments, museums, as well as modern entertainment and leisure venues.

Things worth seeing in Katowice during the 2021 IGF.

[CHECK](#)

Internet United

The headline of this year's Forum is Internet United – the Internet connecting all its users into one community, responsible for its shape and functioning. Our shared dreams, ideas, needs and actions are what shapes the Internet of the future!

During the COVID-19 crisis, the Internet proved to be helpful in organising our lives to an extent that we could have never foreseen just a few months ago. This has only confirmed how precious and valuable part of our lives it actually is. We are living in a digital world, and we need freedom, openness and security.